
Hej Kim 

 

Lysanlægget på træningsbanen på Støvlebækvej i Kr. Stillinge er i meget dårlig forfatning. På hele 

den ene langside virker masterne ikke.  

Kr. Stillinge Elforretning har set på det, og han siger at lamperne er helt ødelagte og skal skiftes ud. 

Så vidt jeg forstår er anlægget ejet af Slagelse Kommune, og at det derfor er jer som bør 

vedligeholde det. Jeg har ikke elektrikerens tilbud i digital form, men beløbet for udbedring er i 

størrelsesordenen 75.000-100.000 kr. 

Er det noget som Slagelse Kommune vil dække, og kan det sættes i gang hurtigst muligt, da 

udendørs-træningen snart går i gang? 

Hvis der kræves et konkret tilbud, vil jeg selvfølgelig få sådan ét. 

På forhånd tak. 

 

Med venlig hilsen 

Arne Olsen 

Næstformand Stillinge IF 

Tlf. 60673342 

 

 


